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Møtereferat 20.08.24.  
 
Tilstede: Inger Viktor, Arne B Larsen, Toe Lyngås Johnsen, Dag Grytan, Marianne 

Stenseth, Torild Johannessen, Filip Brodersen 
Fravær:  
 
 
Referent: Arne B Larsen 
 
 

Kommentarer til forrige referat: Ingen 
 
 
SAK 6/2024/2025 Holmsbudag 
  

Info: Det har meldt seg ca 40 utstillere. Det kommer to damer som skal 
drive med ansiktsmaling. Disse får betalt kr 4.000. Dette går av 
inntektene vi får av de som står på stand. 

    
         
       
SAK 7/2024/2025 Frisbee bane 

Banen, en 9 hulls frisbeegolfbane, er nå satt opp på dugnad. Det var 
mange fra Holmsbu som stilte, og er et godt samarbeid mellom 
Holmsbu IL og vellet. 
Vi har fått betongelementer fra Buskerud betongvarefabrikk AS, og 
Arnold Sundby hentet disse for oss gratis. Vi har fått subus fra Hurum 
Pukk AS, og FH transport AS hentet subusen gratis. Vi har også fått 
materialer fra Maxbo Torstvedt til kassene der utkastpunktene er. 
Mangus Myrene og Arnold Sundby hjalp oss å kjøre ut 
betongelementene og subus rundt banen.  
Vi må sette opp skilt om baneinformasjon der banen starter, og sette 
opp nummer der utkastene og målene er. Vi bør også sette opp et 
informasjonsskiltskilt der man går inn i lysløypa fra Brønnveien for å gi 
beskjed om at det er en frisbeebane der. 

   Vi må og kontakte noen som kan finne ut hvilke par hvert hull har. 
 
 
 
 
Eventuelt:   

• Den nye kunstinstallasjonen som skal settes opp på brygga ved 
Bryggekjøkkenet, skal avdukes på Holmsbudagen. I den 
forbindelse skal kunstgruppa ut og spise sammen med 
kunstneren og kultursjefen i Asker kommune. Kunstgruppe har 



kommet med en forespørsel til styret i vellet om å få dekket 
utgifter til mat og drikke. 

 
Vedtak: Styre mener at slike utgifter ikke er noe vellet skal 
dekke. Vi jobber frivillig, og da kan vi ikke betale slike utgifter. 
 

 
 


